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Gespreksaantekeningen 

Onderwerp: Doesburgsedijk 

Gesprek met:  de heer Bert Meijer 

Datum:  26 februari 2019 

 

Vooraf 

Op 30 oktober 2018 heeft de gemeenteraad van Rheden de motie Doesburgsedijk aangenomen. In 

die motie wordt het College opgedragen om te onderzoeken wat de gevolgen zijn van zowel het 

openhouden als het afsluiten van de Doesburgsedijk te Dieren. Ter voorbereiding op de afdoening 

van de motie heeft Jan van den Bosch, Procesmanager Traverse Dieren, namens de gemeente 

Rheden, op 26 februari 2019 gesproken met de heer Bert Meijer. Zijn inbreng is van invloed geweest 

op de genoemde motie over de Doesburgsedijk. 

De heer Meijer noemt zijn argumenten die pleiten voor afsluiting van de Doesburgsedijk: 
- Eind jaren ’90 is al in het vooruitzicht gesteld dat de Doesburgsedijk op termijn zal worden 

afgesloten. Bijvoorbeeld al ten tijde van de opening van de woningen Bastion. Vervolgens is 

dit steeds op allerlei momenten en in allerlei documenten weer opgenomen. De gemeente 

behoort nu deze consequent gewekte verwachting ook na te komen. 

- Pas recent is het burgerinitiatief tegen afsluiting van de Doesburgsedijk ontstaan. Helemaal 

aan het eind van het traject. De raad heeft dat gelukkig niet overgenomen, maar wel de 

motie van 30 oktober 2018 vastgesteld. 

- Op dit moment is de Doesburgsedijk niet of nauwelijks als 60 km/u weg ingericht. De weg 

nodigt uit tot het rijden van 80 km/u (of zelfs sneller). Er zijn geen remmende maatregelen, 

met één uitzondering: precies voor het appartementencomplex is een drempel neergelegd. 

Die drempel ligt binnen de bebouwde kom, maar is een 60 km/u drempel. (!). Deze drempel 

ligt dus ongelukkig; ook nog eens op slechts 7 meter van het dichtstbijzijnde appartement. 

- Volgens de heer Meijer is op dit moment sprake van aanzienlijke geluidshinder langs de 

Doesburgsedijk, als gevolg van de hoeveelheid verkeer. 

- Verwarrend is dat bromfietsers en scooters op het fietspad langs de Doesburgsedijk moeten 

rijden, ook buiten de bebouwde kom. De reden is dat de Doesburgsedijk nu te gevaarlijk is. 

- Het is niet nodig om, na het eventueel afsluiten van de Doesburgsedijk voor doorgaand 

verkeer, de bus op de Doesburgsedijk te handhaven. De huidige halte heeft nauwelijks 

toegevoegde waarde en het is maar een klein stukje extra lopen naar het busstation. 

Op dezelfde dag mailt de heer Meijer aanvullende informatie door, waaruit blijkt van het 
voortdurend in het vooruitzicht stellen van de afsluiting Doesburgsedijk door de gemeente Rheden. 

- een beslissing van GS van Gelderland betreffende de goedkeuring van 

Dorpsvernieuwingsplan Dieren-Zuid, herziening De Punt, d.d. 29-09-1998; 

- een brief namens het College van Rheden d.d. 27-07-2007 aan VVE Hofzicht Gebouw B; 

- een folder visie Havikerpoort 2017. 

 

Jan van den Bosch 
Procesmanager Traverse Dieren 


